
FAU-møte 13.04.21 

Tilstede: Sandra Waage (6B, FAU-leder), Renate Macpherson (rektor), Vivian Løkvik (3B), Mariann 

Solberg Barry (2B), Tom Lohiniva (7A), Eirik Kleppe (2C), Anders Tvedt (1C), Camilla Brynestad (7B), 

Anette Thorsheim (5B vara), Karen Silset (5C), Lisa Landsvik (5A), Simen Toska (3A) 

 

Orientering fra rektor: 

• Jobber med å forberede til neste skoleår. Rekruttering av lærere. Blir en ekstra klasse. 

• Jobbet mye med høringsinnspill til skolebruksplan. Viktig at vi svarer på denne høringen. 

Skolen blir full til høsten. Kommer en paviljong, men denne vil medføre mindre uteområde. 

Viktig at vi får frem at elevprognosen er noe feil, noe som gir en følgefeil. I prognosen er 

elevtallet i første klasse 2020/2021 satt altfor lavt. Dette medfører en for lav prognose alle 

årene dette trinnet går på barneskolen.  

• 17. mai. Ønsker å ha en «17. mai»-feiring på skolen 12. mai. Der man går i tog med faner i 

kohortene. Ønsker at elevene skal kle seg i felles farger slik at det til sammen blir en regnbue. 

Legger opp til en annerledes skoledag med litt ulike leker ol. Skal også pynte klasserommene 

i 17. mai farger.  

• Hauketalenter. Har snakket med elevrådet om at dette er svært ønskelig å gjennomføre. 

Planen er å filme opptredener i gymsalen slik at de andre klassene får sett det i 

klasserommet.  

 

Spørsmål: kan noen barnehager eller sykehjem få glede av 17. mai-markeringen? Rektor: dette har 

vært vurdert, men de er bekymret for at det da blir vanskelig å unngå klyngedannelse. 

Spørsmål: kan noen trinn ta en ekstrarunde på 17. mai-markeringen? Litt på samme måte som at en 

klasse deltok på skolegudstjeneste. Rektor: Det var en god ide. Skal sjekke opp om dette er mulig 

FAU bidrar økonomisk slik at alle elevene får is på 17. mai-markeringen.  

Det er litt uvisst om 17. mai-komiteen har lagt noen planer. FAU-leder har forsøkt å kontakte 

komiteen, men foreløpig uten hell.  

 

FAU-leder har laget et utkast til høringsuttalelse om skolebruksplanen. Hun sender dette ut for 

kommentarer etter møtet. Innspill må sendes Sandra innen torsdag.  

Noen momenter som kom opp i møtet: 

• Utearealet blir mye mindre – viktig at dette blir påpekt i høringsuttalelsen 

• Viktig å tydeliggjøre at arbeidsmiljøet for lærerne er avgjørende for læringsmiljøet 

 

Saker fra trafikksikkerhetsgruppe: 

• Har hatt møte med bl.a. rektor om hjertesoner. Har ikke klart å komme frem til noe 

konklusjon på dette.  

• På trafikksikkerhet skjer det litt mer. De har vært i kontakt med Vestland fylkeskommune om 

dette og det ligger noen konkrete planer innenfor området til Haukedalen skole. Skal sendes 



ut en anbudsrunde. Mest sannsynlig gjennomføring i 2022. Det meste gjelder overgangsfelt, 

fartsgrenser, belysning og fortau. Legges også opp til et av-pålastingsfelt ved skolen. Denne 

skal ses i sammenheng med hjertesone. 

• Oppleves tungvindt at det ikke er noen parkeringsplasser tettere på skolen reservert for 

foreldre. Kan noen lærere parkere på Kiwi? Dette er spilt inn til rektor av 

trafikksikkerhetsgruppen.  

 

Generelt om arbeidsgruppene:  

Det kan bli utfordrende å ta vare på erfaringene fra arbeidsgrupper der aktivitetene ikke har blitt 

gjennomført dette året. Derfor bør arbeidsgruppene skrive et arbeidsnotat på hvordan dette 

gjennomføres (f.eks. refleksdag, skoledisko osv). Viktig at man ikke alltid må starte på scratch ved 

nytt FAU. Arbeidsgruppene lager noe til neste møte. FAU-leder sender ut oversikt over hvem som 

var i arbeidsgruppene i fjor.  

 

Referent: Anders Tvedt 


